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Waarvoor zeer veel dank EES together we're strong

Groet, EAS

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INEECIETS @minvwsi>
Datum: dinsda 01mit. 2022 4:5 PM

meen RE: Stogroep PBM

Zie mijn reactie in rood

Vriendelijke groet

BE:IEE)BEEo minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 1 maart 2022 11:57
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) < SEER @ minvws.nl>;

Onderwerp: FW: Stuurgroep PBM

+= EEE

Ik kan op zichzelf instemmen met ontbinding stuurgroep, maar ik wil dit moment wel benutten om zekerheid te



krijgen dat de belangrijkste nog openstaande punten goed worden belegd en aldus opgepakt, vanzelfsprekend blijft
FEZ als tweedelijns verantwoordelijke betrokken, maar uiteindelijk zal de eerste lijn moeten borgen dat deze zaken

geregeld worden. Ik som de punten onderstaand op:

1. Borging van het toezicht door GMT op het CIBG en afspraken over periodieke verantwoording (vanuit de

transitie kan het natuurlijk zijn dat deze taak bij de nieuwe directie wordt ondergebracht, maar laten we

dan ook borgen dat deze overdracht goed verloopt);
Eens. Hier werken wij aan.

2. Borgen dat er een nieuw contract tussen CIBG/ Bureau LCH en Medig wordt gesloten over

de voortzetting van het portal. Intussen lopen de kosten van Mediq door.

Je weet dat wij hier ook meebezig zijn omdat we Mediq en Onemed gelijke kansen wilde bieden. We

weten inmiddels dat Mediq de datum niet haalt, maar wij zitten er boven op dat dit niet te lang gaat
duren anders houdt het op voor Mediq.

3. Borging adequaat materieel beheer voorraden (inclusief stand van zaken werking
nieuwe voorraadsysteem Astro naar Navision), richtlijnen en strategie voor

overtollige voorraden en fiscale vereisten.

CIBG heeft bij ons aangegeven dat dit goed loopt. Wij weten dat er nog een paar

aandachtspunten zijn. Wij bespreken dit met het CIBG.

4. Ondersteunen bij de afwikkeling van de eindafrekening LCH Medig 2020 2021. De controle van de ADR loopt
nog en zal naar verwachting eind maart afgerond kunnen zijn.

Vanzelfsprekend. Dit loopt volgens mij prima samen met werken wij hier aan (zoals je weet)

Laten we als IEEE (GMT, FEZ, CIBG) wel vinger aan de pols houden, ook in afstemming met Mediq zolang de

controle en afronding loopt. Daarbij moeten ook oog hebben voor de verschillende verantwoordelijkheden (en juiste
inrichting hiervan) van de verschillende betrokken partijen.
Eens. Ik heb aan gevraagd om tijdig aan de bel te trekken als er iets niet conform planning loopt. Hij heeft

dossier van over genomen.

Verder heeft [Eg me nog laten weten dat er nog enkele losse eindjes zijn (die ik voor de volledigheid maar

even doorzet naarje om elkaar goed op de hoogte te houden). Voor de ontvlechting Medig-VWS geldt dat:

+ De formalisering van de 11 bijlagen bij de

ontvlechtingsovereenkomst Mediq VWS (eind november

2021 getekend) nog niet gereed zijn; 2 bijlagen zijn

afgelopen week gewijzigd door last minute mutaties van

Medig. Deze mutaties moeten nog beoordeeld worden. FEZ

heeft hier het voortouw genomen om de zaken af te ronden.

Is bekend bij ons. Is vandaag nog contact over geweest met EER
den de landsadvocaat.

In ontvlechtingsovereenkomst (art 11.4) is afgesproken dat Mediq net als concullega de

keuze heeft om een verkoopportal voort te zetten (Mediq heeft na de Leveringsdatum de

keuze om een portal voort te zetten conform de standaarden zoals CIBG die met andere

LCH-partijen is overeengekomen, dan wel af te zien van het voortzetten van een portal.
Mediq zal deze keuze binnen twee weken na de Leveringsdatum aan VWS bekend maken,

bij gebreke waarvan Medig geacht wordt af te zien van het voortzetten van een portal). Tot

op heden is er geen contract waardoor de kosten van Mediq op nacalculatiebasis worden

doorbelast.

Deze opmerking heb je eerder in deze mail gemaakt. Zie hierboven mijn reactie.

Er moeten nog enkele zaken worden afgerond: (1) audit EY op financiéle verantwoording
LCH Medig 2020 (planning: medio maart 2022), (2) rapport van bevindingen EY m.b.t.

inventarisatie 01 november 2021 (planning: begin maart 2022) en (3) audit ADR op de

eindafrekening Medig-VWS. FEZ coérdineert daar en informeert jullie.
Dankjewel!

Het afvalfonds verpakkingen heeft een audit verpakkingsbelasting aangekondigd, die in de

komende maanden plaats zal vinden. Deze audit wordt bij Mediq uitgevoerd door een

extern accountantskantoor. De ervaring leert dat deze uiterst kritisch zijn en dat

waarschijnlijk een naheffing te verwachten is. Het merendeel van de nzaheffing zal voor

rekening van VWS komen. CIBG, GMT en FEZ dienen hierbij vinger aan de pols te houden

om te zien dat het aandeel van VWS een “fair share” is.

Goede waarschuwing

Ik hoor graag terug of mijn reactie gedeeld wordt.

vriendelijke groet,
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Beste collega’s

Vanuit GMT doen we jullie hierbij het voorstel om de stuurgroep PBM te ontbinden. De recente ontwikkelingen,
zowel op inhoud als op organisatie, geven aanleiding om dit voorstel aan jullie te doen. Hieronder volgt daarop een

nadere toelichting. Daamaast geven we de stand van zaken rondom een aantal onderwerpen die regelmatig zijn

besproken in de stuurgroep.

Goederen Exit Strategie
Bureau LCH voert de Goederen Exit Strategie uit aan de hand van de kanalen Verkopen, Doneren en Duurzaam

verwerken. Momenteel is het uitgangspunt dat de noodvoorraad wordt teruggebracht tot een minimale voorraad die

gebaseerd is op een piekvraag gedurende 6 maanden. GMT en Bureau LCH hebben daarnaast afspraken gemaakt
over de overige te hanteren kaders. Op korte termijn zullen GMT en Bureau LCH overleggen over het al dan niet

sluiten van de portalen en over het al dan niet aanhouden van een noodvoorraad. Tot nog toe zijn er ca. 800

miljoen (voornamelijk chirurgische) mondmaskers en 100 miljoen handschoenen verkocht. Er zijn donaties geweest
aan buitenlandse overheden, aan Nederlandse medeoverheden en Nederlandse goede doelen organisaties. Bij de

donaties ging het met name om mondmaskers, handschoenen, jassen en schorten. Er is nog geen sprake geweest
van verwerking van goederen. Gelet op de houdbaarheid van de goederen zal Bureau LCH het traject opstarten om

de opdracht voor duurzame verwerking aan te besteden

Ontvlechting van Mediq
De ontvlechtingsovereenkomst met Mediq is in november 2021 door Mediq en VWS ondertekend. De bijlagen bij
deze overeenkomst worden op dit moment gefinaliseerd. De audit over 2020 door EY is bijna afgerond. EY zal

binnenkort een controle verklaring afgeven met een rapport van bevindingen. EY is ook bezig met de opstelling van

het een inventarisatie rapport m.b.t. de LCH-voorraad op 1 november 2021. Dit rapport is in concept gereed. De

Audit Dienst Rijk (ADR) is bezig met de audit 2021 t.b.v. de eindafrekening tussen Mediq en VWS. De ADR heeft al

een aantal steekproeven en andere werkzaamheden gedaan. Voor afronding van de audit is de ADR echter nag

afhankelijk van informatie van o.a. EY en KPMG. Dit proces zal de komende periode weken? verder worden

afgerond.

Beleidsagenda Leveringszekerheid
Binnen de directie GMT wordt vanuit het cluster Leveringszekerheid en Innovatie gewerkt aan de beleidsagenda
Leveringszekerheid. Inzet op versterken van leveringszekerheid gebeurt in nauwe samenwerking met de

programmadirectie Pandemische Paraatheid. In de beleidsontwikkeling wordt gestreefd naar het verminderen van

afhankelijkheden in de productie en toeleveringsketen van medische producten door te investeren in productie

dichtbij huis, slimme inkoop en strategische partnerschappen. Voor PBM’s wordt daarbij gekeken naar de

mogelijkheden van opschaalbare productie en naar het aanleggen van noodvoorraden (het zg dijken model). Voor

zowel de financiering als het beleid worden vanuit GMT de nodige stappen gezet in deze richting.

Organisatorische ontwikkelingen
In de huidige periode vinden verkennende gesprekken plaats om de GMT-activiteiten rondom de Covid-crisis over

te brengen naar een nieuwe Covid-directie. Hiertoe is een verkenner aangesteld die vanaf 1 maart vorm zal geven

aan deze directie. Insteek daarbij is onder andere om de (operationele) aansturing van het Bureau LCH vanuit GMT

over te dragen aan de nieuwe Covid-directie. De beleidsmatige aspecten rondom leveringszekerheid zullen, zoals

hierboven weergegeven, met name worden afgestemd met de programmadirectie Pandemische Paraatheid. Alle

werkzaamheden rondom de verantwoording worden gecoordineerd vanuit de directie Nafase Covid.

Gelet op bovenstaande ontwikkelingen, naast het gegeven dat voor de komende periode zich geen voor de hand

liggende bespreekpunten voor de stuurgroep aandienen, stellen we voor om de stuurgroep PBM te ontbinden.

In geval van bezwaar tegen dit voorstel, of andere opmerkingen, vraag ik je om mij dit uiterlijk 25 februari te laten

weten.
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In ieder geval wordt de vergadering van 22 februari geannuleerd.

Hartelijke groet,
5.1.2e


